
ZAPISNIK 

s druge sjednice Školskog odbora Srednje škole Blato održane 24. svibnja 2017. godine u 20 sati u 

prostorijama škole. 

Nazočni:                                                                                       Izočni:                                                                                                                                                        

Ante Žuvela                                                                             Jure Cetinić                                                                                                                    

Marino Sardelić                                                                                                                                                                                                                

Borka Petković 

Tončica Farac 

Tonči Andrijić 

Ivana Anić 

 

Sjednici su nazočni ravnatelj i tajnica škole kao zapisničar. Nakon što je predsjednik Školskog odbora 

konstatirao da je nazočna natpolovična većina  članova Školskog odbora, prešlo se na raspravu. 

Predložen je sljedeći Dnevni red: 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice 

2. Izbor kandidata za ravnatelja Srednje škole Blato 

Ad.1/ Zapisnik je jednoglasno prihvaćen. 

Ad.2/ Ravnatelj je izvijestio nazočne o završenoj proceduri natječaja za ravnatelja škole. Sjednice 

Nastavničkog, Radničkog i Roditeljskog vijeća su završene, a zapisnike će pročitati predsjednik Školskog 

odbora profesor Ante Žuvela. Ravnatelj je predao zapisnike predsjedavatelju i napustio sjednicu, kako bi 

se moglo provesti javno glasovanje o kandidatu za ravnatelja škole (Ivi Gavraniću). Ante Žuvela je 

pročitao nazočnima zapisnike s navedenih sjednica i zajedno se konstatiralo da je Nastavničko i Radničko 

vijeća jednoglasno prihvatilo kandidata Ivu Gavranića za ravnatelja škole, dok je Roditeljsko vijeće 

većinom glasova (10 glasova od 11 ukupnih), također prihvatilo navedenog kandidata.  Predsjednik 

Školskog odbora je zamolio članove Školskog odbora da dizanjem ruku glasuju o izboru kandidata Iva 

Gavranića za ravnatelja škole. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.  Ante Žuvela je upoznao nazočne s 

stavkom 4. i 5. , članka 127. Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, te izvijestio Školski 

odbor da će se uputiti Zahtjev za prethodnu suglasnost Ministru znanosti, obrazovanja i sporta RH. 

Nakon odgovora Ministra, Školski odbor će se naći na novoj sjednici.   



Sjednica je završila u 20 h i 30 min.  

Predsjednik Školskog odbora:                                                                              Zapisničar:                                          

Ante Žuvela, prof.                                                                                                 Marela Donjerković, prof.     


